

Referat Generalforsamling Gentofte Klyngen

Bernstorff Slot d. 24. februar 2020:

1: Valg af dirigent og referent.

Thomas Aru blev valgt som dirigent.

Rikke Arildsen Dunk blev valgt som referent

2: Klyngekoordinatorernes beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år.

Der blev kort gennemgået forløb for årets fire møder (insulinopstart, UVI, ØLI, BUP)

Location fremover: Formentlig Restaurant Adress sommer / Bernstorff Slot vinter

Fremøde statistik: gennemsnitlig fremmødeprocent er 72%

Fremtidige mødedatoer:

25. maj, Adress, Hellerup: Klyngemøde inkl psykolog og konsulent Henrik Isaksen.

Emne: fælles meningsdannelse om klyngearbejdet.

24. el 28. august: Adress, Hellerup: Klyngemøde + sommermiddag

16. november: Bernstorff Slot Klyngemøde

Alle formentlig kl 17, men bliver endeligt meldt ud ved senere lejlighed.

Jesper Meyer ønsker at udtræde af Klyngekoordinatorgruppen. De øvrige medlemmer af koordinatorgruppen foreslog Rikke Arildsen Dunk som nyt medlem, hvilket der var accept til fra klyngens medlemmer.

Ingen andre ønskede at opstille.

Jesper Meyer fik tak for sit arbejde som klyngekoordinator.

Thomas Aru og Christian Eisbo genopstiller begge og blev enstemmigt genvalgt.

3: Godkendelse af regnskab.

Gennemgang af regnskab ved formand Thomas Aru.

Udbetalt ca. 1 mill kroner i 2019.

Udgifter i 2019: 374.000 kr.

Saldo pt: 652.000 kr.

Plan / budget for 2020:

Kursus estimeret 600.000 kr.

Konsulentbistand: 50.000 kr.

Lønudgifter: 300.000 kr.

Tidsforbrug koordinatore: ca 40 t årligt - nok opadgående.

4: Indkomne forslag, herunder drøftelse af det kommende års aktiviteter.

Ingen inkomne forslag.

Status på stemningsbilledet til klyngemøderne og planer fremover:

(tillid, fortrolighed, inspiration, hygge). Hvad vil vi med klyngearbejdet fremover? Der er taget kontakt til konsulent mhp fremtidens klyngearbejde. Der vil om ca 2 uger blive sendt et anonymiseret elektronisk spørgeskema ud til alle klyngemedlemmer.

Fascilitator / konsulent ved næste klyngemøde 25/5 hvor der bl.a. udfra de besvarede spørgeskemaer vil blive arbejdet med fremtidens klyngearbejde i bl.a. gruppearbejde. Herefter opsamling i koordinatorgruppen og efterflg. præsentation

5: Evt

Der blev spurgt til om der var planer om en hjemmeside.

Der er anmodet om et domæne, så det bliver en mulighed.

Der blev spurgt til, om klyngen kan bruges til erfaringsudveksling bl.a. ift besøg fra STPS, instrukser mm, hvilket blev positivt modtaget.

Herefter lidt løs snak om hvorledes klyngens midler evt kan bruges.

Der anbefales fra koordinatorene, at de udsendte spørgeskemaer gennemgås og besvares detaljeret, så vi har noget at gå videre med ved næste klyngemøde.

Der blev diskuteret lidt ang. locations for møderne.

Herefter blev generalforsamlingens møde hævet

Referent Rikke A Dunk